
 
 

Förbättrad ärendebehandling vid nedläggningshotade skolor 
Motion den 12:e mars 2012 av Sidney Holm och Magnus Söderström 
för Miljöpartiet de gröna 

 

Mer demokrati i beslutsprocessen 
Nedläggningsbeslut gällande skolor är beslut som ofta rör upp känslor bland de som 
är drabbade. För att visa att vi politiker i kommunen inte ser lättvindigt på denna typ 
av beslut, föreslår vi i Miljöpartiet att dessa ärenden inte bara ska behandlas i 
kommunstyrelsens verkställande utskott, utan även tas upp och beslutas i 
kommunfullmäktige. På så sett förvissar vi oss om att ärendena får en ordentlig 
genomlysning, alla partier ges möjlighet att delta i debatten innan besluten fattas, 
och olyckliga överraskningsmoment undviks. 

 

 

Miljöpartiet yrkar på att: 

 Nedläggningsbeslut gällande kommunala skolor ska alltid fattas av 
kommunfullmäktige. 

 

 

 

 

 

 

…………………………………                                  ………………………………………… 
Sidney Holm                                                 Magnus Söderström 

 


